
Gestelde vragen zijn reeds ter vergadering (commissie R&E d.d. 6 mrt 2024) beantwoord; Dit 
schrijven betreft beantwoording van aanvullende vragen over de bomenkap aan de Maaslandlaan. 
 
 
In afstemming met wethouder Steinbach graag onderstaand antwoord ter beschikking stellen aan 
Raadslid Karin Duijsters. 
Dit vanwege de reeds eerder gestelde vragen door de fractie DUS Weert in de openbaarheid van de 
commissievergadering. Met het onderwerp: kap bomen aan de Maaslandlaan. 
 
Aanvullende vraag: 
Zijn er aan de overkant van de weg ook bomen en hebben die geen last van deze ziekte? 
 
Antwoord: 
Ja, het klopt dat aan de overkant van de weg dezelfde boomsoort staat. Helaas hebben deze bomen 
ook last van deze ziekte. We hebben besloten om eerst de bomen aan de kant van de huizen aan te 
pakken.  
 
De reden voor deze gefaseerde aanpak van de bomenkap is om de ecologische impact te 
minimaliseren. Door stapsgewijs bomen te kappen, krijgen dieren die in de bomen leven de kans om 
te migreren naar andere gebieden en kunnen ecosystemen zich geleidelijk aanpassen aan de 
veranderingen. Op deze manier wordt de verstoring van het ecosysteem beperkt en kunnen 
eventuele negatieve effecten op de natuur worden verminderd. Daarnaast krijgen bewoners de kans 
om te wennen aan het aangepaste straatbeeld.  
 
De planning voor de andere zijde zal te zijner tijd worden gecommuniceerd met omwonenden. 
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